
Møde 60+udvalget 20. april 2023 – hos Henning 

Tilstede : Henning, Helle, Peter, Jan og Pia 

 

Vedr.: 

Opfølgning fra sidste møde.  

Punkter l møde med bestyrelsen 30. april. 

Eventuelt. 

 

Kommunika on  

Alle 60+ere (på nær 1) er nu lmeldt via klubbens hjemmeside. Dermed skulle kommunika onen l 
medlemmerne fungere. 

Bookning af hallen 

Jan har igen mailet med Dagnæsskolen, idet de stadig booker hallen uden at bruge den. Tages op på mødet 
den 30.04. 

Omklædningsrum/toile er 

Damernes afdeling fungerer ok. 

Herrernes toilet giver nogle hygiejniske udfordringer – Henning laver opslag med brugsvejledning…. 

Kon ngent 

Jan oplyser at alle lmeldte har betalt. Fremadre et får man besked ca 14 dage før årskon ngentet trækkes. 

Der er hos 60+erne en klar forventning om, at kon ngentet nedsæ es. De e blev s llet i udsigt af den 
dligere formand, i forbindelse med flytningen og klubbens reducerede udgi er. 

Parkering 

Der er stadig ingen skiltning – men i udvalget er vi eninge om, at det ikke er vores problem. 

 

Punkter l mødet 30.04. 

Trænings der næste sæson:   Ønsket er mandag, onsdag og fredag kl 9-12. Alterna v som nu: mandag kl 
11-13, 0nsdag kl 9-12 og fredag kl 11-13.30. Da det er vig gt at holde 60+ere i gang, bør det undgås at 
skolerne kan booke sig ind i 60+ernes spille der. (Dagnæsskolen har booket flere hele dage uden reelt at 
beny e hallen). 

Oversigt over betalende medlemmer. 

Opbevaring af udstyr:  Mulighed for at sikre vores udstyr mod hærværk. Overvågning? Kædelås på 
bordene? 



Hjemmesiden:  Benny og Henning skal have adgang l at lægge 60+ info på hjemmesiden. 

Søndagtræning:  nogle 60+ere ønsker mulighed for en træner – f.eks. en gang om måneden. 

60+udvalget:  De fleste prak ske udfordringer i forbindelse med flytningen er nu overstået. 60+ udvalget har 
løst en del af disse opgaver, men ønsker ikke at være en ekstra bestyrelse med eget budget. Udvalget vil 
gerne primært arbejde med arrangementer for 60+erne. 

 

Eventuelt 

 

Det hens lles l 60+ medlemmerne, at forholde sig roligt – når hallen er optaget af børnehaven – ind l 
bordtennis råder over hallen. 

Jan oplyser, at to borde har været udsat for hærværk. (Tages op på mødet 30.04) 

Vi skal alle tage godt imod nye spillere og informere om, hvordan vores spilledage fungerer – herunder 
ops lling og håndtering af bordene. Derudover bedes alle holde øje med, at ingen sidder længe og venter 
på at komme l at spille. 

Henning vil gerne arbejde for at få flere 60+ere l klubben og informerer om evt, ltag, når det bliver 
aktuelt. 

Bjarne og Jørn repræsenterer 60+erne i bestyrelsen og er dermed bindeleddet mellem 60+afdelingen og 
bestyrelsen. Vi har derfor diskuteret, hvorvidt det er hensigtsmæssigt, at få Bjarne og Jørn l også at sidde i 
60+udvalget, og har beslu et at tage en snak med dem vedr. de e. 

Næste møde hos Pia – dato ikke fastlagt. 

 

Ref. Pia 


